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ZÁPISNICA 
 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 18.03.2014 

o 17:00 hod. v zasadačke MsÚ, Radničné nám. č. 7, I. posch., č. dv. 12 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

PROGRAM : 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

2. Návrh na schválenie čerpania príspevkov na šport, kultúru a sociálnu starostlivosť 

na rok 2014 

3. Rôzne 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Mgr. Oliver Solga. Skonštatoval, že je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je uznášania schopné. 

 

Z rokovania sa ospravedlnili poslanci: PaedDr. Daniela Bauerová, MUDr. Richard Demovič, 

PhD., MPH, Mgr. Božena Mizerová a Bc. Peter Wittgrúber. 

Za overovateľov zápisnice primátor určil poslancov Františka Fédera a Mgr. Adama Solgu. 

Do návrhovej komisie primátor navrhol týchto poslancov: Ing. Miloš Andel, RNDr. Miroslav 

Král, CSc. a Ing. Juraj Pátek. 

 

Poslancom bola na stoly predložená oprava tabuľky č. 1 k bodu č. 2 programu rokovania. 

Poslanec Ing. Pátek navrhol do bodu Rôzne zaradiť: Žiadosť PMS, s.r.o. o predĺženie lehoty 

splatnosti návratnej finančnej výpomoci. 

 

V 1. hlasovaní poslanci schválili zloženie návrhovej komisie počtom hlasov: 17 „za“, žiadne 

proti, žiadne zdržanie sa, 1 nehlasoval. V 2. hlasovaní schválili doplnený program počtom 

hlasov: 18 „za“, žiadne proti, žiadne zdržanie sa.  

 

 

 

2. Návrh na schválenie čerpania príspevkov na šport, kultúru a sociálnu starostlivosť 

na rok 2014 

 

Materiál spracovala Anna Stašová. Poslanec PhDr. Milan Grell sa pýtal, prečo sa menila 

predložená tabuľka a koľko je v Pezinku volejbalových klubov. Na obe otázky mu odpovedal 

poslanec a zároveň predseda Komisie športu prof. Ing. Pavel Alexy, PhD. Poslanec František 

Féder sa pýtal, prečo v oblasti sociálnej pomoci nebola ponechaná rezerva primátora. 

Primátor odpovedal, že nie je treba, v prípade potreby budú použité prostriedky 

z reprezentačného fondu. Poslanec MUDr. Marián Pátek, MPH, predseda Komisie sociálnej 

starostlivosti a zdravotníctva informoval, že pri rozdeľovaní finančných prostriedkov boli 

uprednostňované celoročné činnosti pred jednorazovými akciami. Po skončení diskusie 
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odporučila NK hlasovať o predloženom znení uznesenia. V 3. hlasovaní, počtom hlasov: 19 

„za“, žiadne proti, žiadne zdržanie sa, poslanci tento návrh schválili. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 42/2014  zo dňa 18.03.2014 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku  

 

a) schvaľuje 
 

rozdelenie dotácií pre oblasť športu v roku 2014 v zmysle priloženej prílohy č. 1, 

v predloženom znení, bez pripomienok 

 

b) schvaľuje 

 

rozdelenie dotácií pre oblasť kultúry v roku 2014 v zmysle priloženej prílohy č. 2, 

v predloženom znení, bez pripomienok 

 

c) schvaľuje 

 

rozdelenie dotácií pre oblasť sociálnej pomoci v roku 2014 v zmysle priloženej prílohy č. 3, 

v predloženom znení, bez pripomienok 

 

 

 

3. Rôzne 

 

3.1.  Žiadosť PMS, s.r.o. o predĺženie lehoty splatnosti návratnej finančnej výpomoci 

 

O zaradenie tohto bodu do programu rokovania požiadal poslanec Ing. Pátek, ktorý zároveň 

podal poslancom bližšie informácie. Zo strany poslancov neboli otázky ani pripomienky a na 

návrh NK hlasovali o uznesení v predloženom znení. Vo 4. hlasovaní tento návrh schválili 

počtom hlasov: 20 „za“, žiadne proti, žiadne zdržanie sa 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 43/2014  zo dňa 18.03.2014 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku schvaľuje 

 

žiadosť Pezinskej mestskej spoločnosti, s.r.o. o predĺženie lehoty splatnosti návratnej 

finančnej výpomoci do 31.05.2014. 

 

 

 

Na záver rokovania primátor  

 pozval poslancov na deň 1. apríla o 15-tej hodine k pamätníku osloboditeľov na 

Mladoboleslavskej ulici pri príležitosti pripomenutia si oslobodenia mesta Pezinok 

 informoval, že dnes bola podpísaná zmluvu so spoločnosťou AK Gavorová & 

Partneri, spol. s r. o., budúci týždeň bude stretnutie s projektantom a architektom  

 informoval, že Mesto má záujem o bezodplatný prevod, príp. ak tento nebude 

možný, odkúpenie športovej haly na Komenského ulici a v prípade vypísania súťaže 
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zo strany BSK a získania súhlasu MsZ, bude sa o ňu uchádzať; ďalším objektom, 

o ktorý má Mesto záujem, je objekt na ulici 1. mája pri garážach a rodný dom Jána 

Kupeckého (v tomto prípade bude Mesto žiadať bezodplatný prevod) 

 informoval o dnešnom stretnutí na Ministerstve životného prostredia, kde sa 

prerokovával rozsah hodnotenia navrhovanej činnosti „Splyňovacia elektráreň 

Pezinok“ a zástupcovia verejnosti neboli prizvaní      

 

 

 

 

 

Nakoľko nebolo viac bodov programu, návrhov ani pripomienok, primátor zasadnutie 

ukončil. 

 

 

 

 

____________________ ________________________ 

     Mgr. Oliver Solga    Mgr. Miroslav Šebesta 

            primátor               prednosta MsÚ   
 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

František Féder 

 

 

............................. 

 

 

 

 

Mgr. Adam Solga 

 

 

............................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: P. Jauschová 

 


